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Szanowny Panie Prezydencie, 

Koncert zespołu Budka Suflera w 50. rocznicę jego powstania miał być wielkim wydarzeniem 

dla artystów, a szczególnie dla jego fanów. Niestety doszło do nieprzyjemnego zgrzytu przy dystrybucji 

biletów/wejściówek na koncert. Otóż z 400 zapowiadanych biletów do godz. 11.30, kiedy miało 

rozpocząć się ich wydawanie pozostało może 10, a może 20. Wielbiciele zespołu oczekiwali wiele 

godzin, aby odejść z przysłowiowym kwitkiem. Wiele osób przyjechało spoza miasta aby stać się 

szczęśliwymi posiadaczami wejściówek na koncert. 

Chciałbym zaproponować Panu Prezydentowi wyjście z twarzą z tej sytuacji. Jest jeszcze czas, 

aby przenieść koncert w inne miejsce (np. pod zamek, na błonia, albo plac zamkowy, albo na arenę 

Lublin), tam, gdzie ilość fanów zespołu będzie większa niż w muszli Ogrodu Saskiego. Wiadomo, że 

muszla ta nosi imię członka zespołu, ale czy nie ważniejsze byłoby, aby zatrzeć niemiłe wrażenie z 

rozdawania wejściówek, tym bardziej, że media także o tej niezręcznej sytuacji piszą i mówią. 

Przeniesienie miejsca koncertu może przyczynić się do uczestnictwa większej ilości widzów, a 

tym samym nie byłoby potrzeby reglamentowania biletów i szczęśliwców uczestniczących w koncercie 

byłoby znacznie więcej. 

Mam nadzieję, że rozważy Pan propozycję. 


